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Protokół Nr 40/2018 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 4 czerwca 2018 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

______________________________________________________________ 

 

Ad 1. 
 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Maria Stępniowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane w trybie niestandardowym. 

Komisja zaopiniuje dziś projekt uchwały, który otrzymali członkowie Komisji  

w statutowym terminie, a przedstawi go pan Karol Legumina – Pełnomocnik ds. 

Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. Następnie Komisja planu pracy 

Komisji na II półrocze 2018 r.  
 

Czas z trwania posiedzenia 10 minut. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Maria Stępniowska, 

zastępca  przewodniczącej  - Rafał Lewandowski, 

członkowie:     - Magdalena Łośko, 

     - Marcin Wroński. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył - pan Karol Legumina – Pełnomocnik ds. 

Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi.  
 

Lista obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią - załączniki nr 1 do 

protokołu.  

 

Ad 2. 
 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi  

w 2017 r. – załącznik nr 2  do protokołu.  
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

Czy wszyscy, którzy złożyli wnioski o dotację ja otrzymali? Jeśli ktoś nie podpisał 

umowy, to, co z tymi środkami się dzieje?  
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Środki te przeszły na wypoczynek letni.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zadawania pytań, przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinie Komisji. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła plan pracy Komisji Strategii i Promocji Miasta na II półrocze 2018 r.  

Innych propozycji nie widzę. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji na II półrocze 

2018 r.  
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  
 

Plan pracy Komisji Strategii i Promocji Miasta na II półrocze 2018 r. stanowi 

załącznik nr 3  do protokołu.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Maria Stępniowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 

 


